
Styrelsens svar på Hans Ljungrens motion angåenden former för 
styrelsens möten och en kraftig uppdatering av  

föreliggande stadgar. (motion 1) 
 

 

Motionären föreslår att styrelsearbetet i huvudsak skall utföras via videokonferenser eller 
telefonsammanträden.  

Styrelsen är positiv till att använda elektroniskamötesformer. Styrelsemöten inom FFS är 
ofta omfattande, innehåller komplexa frågor och hantering av dokument. Därför lämpar de 
sig sällan att samtliga medlemmar deltar elektroniskt. Vid ett flertal tillfällen har enskilda 
deltagare deltagit per telefon. Styrelsen måste äga beslutet om vilken mötesform som är 
mest lämplig utifrån mötets syfte och innehåll. 

Motionären yrkar också på en kraftig uppdatering av föreningens stadgar. Styrelses åsikt 
är att det inte är lämpligt eller befogat att i dagläget uppdatera föreningens stadgar. 

 

Styrelsen föreslår att motionen avslås. 


